
Styrelsemöte 2019-04-25 
Närvarande: Maria  Brittis  Anders  Ann  Ulrika  Kerstin 

 

Ulrika öppnar mötet. 

 

Föregående mötesprotokoll 

Vi höjer upp antalet preliminärbokade rum (på Skärgårdshotellet) till 25 stycken om det går. 

I övrigt inga ändringar. 

 

Rapport om ekonomin 

En av de släpande årsavgifterna har nu landat på vårt konto, men en är fortfarande obetald. Det var 

ju trist, för nu drar det ihop sig till inbetalning av detta års årsavgift. Mail kommer med önskemål om 

inbetalning. 

 

Körinternat 

23 rum är för närvarande bokade på Skärgårdshotellet. Eva Karpe kommer deltaga som repetitör i 

stället för Dag Bergqvist, som hellre kommer in senare i produktionen. 

 

Status i ärendet ”flytt av musiker och körverksamhet” 

Församlingsinstruktionen är färdigförfattad, men ska klubbas i kyrkofullmöktige i november, för att 

vinna laga ordning. 

Ett dialogmöte kommer att få bokas med TKK och TOK. 

 

Dirigenten har ordet 

Musikerflytt och omorganisation är sådant som hörs mycket om just nu. Idag (dagen för 

styrelsemötet alltså) deltar Eva Karpe för stämrepetition. 

 

Övriga frågor 

Inga anmälda. 

 

Nästa möte 

Vi preliminärbokar 23/5 klockan 17.30 (fast det blev ju 11/6 i stället). 

 

Mötet avslutas. 

 

Justeras: 

 

 

 

 

 

 

 

 

…………………………………………………………………  ………………………………………………………………… 

Ulrika Brehmer   Kerstin Romin 


